

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

**Annotation to the master's thesis
Legal Regulation of International Tourism**

Chen Jing

Academic supervisor

PhD in Economics, Associate

Professor

V.M.Dedok

Minsk, 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis: 61 pages, 45 sources.

2. Keywords: International Tourism Law, Sustainable Development, Consumer Protection, Cultural Heritage, Legal Coordination

3. The content of the work

Object of the study is the legal relationships arising in the process of international tourism development.

Subject of the study is the legal norms, regulations, and practices related to sustainable tourism development, consumer protection, cultural heritage preservation, and legal coordination and cooperation in the context of international tourism.

The aim of the thesis: a comprehensive study of the legal challenges faced by international tourism and exploration of effective legal approaches to promote sustainable tourism development, protect consumer rights, preserve cultural heritage, and enhance legal coordination and cooperation in the context of globalization.

Methods of research: the general scientific method (analysis, synthesis, dialectical method) and the formal legal method.

Results: The thesis comprehensively analyzes the legal challenges faced by international tourism in the areas of sustainable development, consumer protection, cultural heritage preservation, and legal coordination and cooperation. The research proposes targeted legal approaches and recommendations based on the examination of successful legal practices and case studies.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results of this study can be used to inform policy decisions, guide legal reforms, and stimulate further research in the field of international tourism law. The findings are relevant for policymakers, legal practitioners, tourism industry stakeholders, and scholars interested in promoting a more sustainable, equitable, and culturally sensitive global tourism industry through legal innovation and cooperation.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем магистерской диссертации: 61 страниц, 45 источников.

2. Ключевые слова: Международное туристическое право, Устойчивое развитие, Защита потребителей, Культурное наследие, Правовая координация.

3. Содержание работы

Объектом исследования являются правовые отношения, возникающие в процессе развития международного туризма.

Предметом исследования являются правовые нормы, регулирования и практики, связанные с устойчивым развитием туризма, защитой прав потребителей, сохранением культурного наследия, а также правовой координацией и сотрудничеством в контексте международного туризма.

Цель диссертационной работы: комплексное исследование правовых проблем, с которыми сталкивается международный туризм, и исследование эффективных правовых подходов к содействию устойчивому развитию туризма, защите прав потребителей, сохранению культурного наследия и улучшению правовой координации и сотрудничества в условиях глобализации.

Методы исследования: общенаучный метод (анализ, синтез, диалектический метод) и формально-правовой метод.

Результаты: диссертация представляет собой комплексное исследование правовых проблем, с которыми сталкивается международный туризм, в областях устойчивого развития, защиты потребителей, сохранения культурного наследия, правовой координации и сотрудничества. В исследовании предлагаются целевые правовые подходы и рекомендации на основе изучения успешных правовых практик и примеров из практики.

Достоверность материалов и результатов диссертационной работы: Использованные материалы и результаты магистерской диссертации достоверны. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: результаты исследования могут быть использованы для информирования политических решений, руководства правовыми реформами и стимулирования дальнейших исследований в области международного туристического права. Выводы актуальны для политиков, юристов, заинтересованных сторон туристической индустрии и ученых, заинтересованных в продвижении более устойчивой, справедливой и культурно чувствительной глобальной туристической индустрии через правовые инновации и сотрудничество.